
 

Terugkoppeling zorgcommissie, juni 2023 

Bewoners 

- Toenemende zorgvraag: 
Aandachtspunten zijn in de zorgcommissie besproken en teruggekoppeld naar het 
bestuur.  
Zie bijlage toekomst ouder wordende bewoners. 

- Datum Efteling uitje is bekend: 
23 november 2023. Marijn is contactpersoon. 

 

Personeel 

- opvolging Maaike 
Totdat er definitief een nieuwe manager voor ’t Fierhuis wordt benoemd neemt Deon 
Doornbos deze functie waar. Aandachtspunt bij deze wisseling(en) is voor ons de 
continuïteit in kwaliteit van de zorg. 

- vacature:  
De openstaande vacature wordt nu nog niet opgevuld. Sanne heeft aangegeven meer 
uren te willen werken; zij krijgt er 4 uur bij en komt nu op 32 uur. Dit betekent dat de uren 
voor de vacature met 4 worden verlaagd naar 24 uur.  

- Tijdelijke contracten:  
Het tijdelijke contract van Natasja is omgezet in een vast contract en het tijdelijke contract 
van Nevin is verlengd tot oktober 2023. 

- Inzet begeleidingsuren 
Het dienstenpatroon is uitgangspunt bij de inzet van de begeleiding. Bij inroostering 
wordt rekening gehouden met de activiteiten die op dat moment bekend zijn en in 
principe is dit met de uren van het team te realiseren. Als het kan worden er uren 
gespaard door bepaalde diensten niet in te zetten (bijv. bij weinig bewoners in het 
weekend of als doordeweeks de derde dienst kan vervallen). Rondom de 
bewonersvakantie zullen waarschijnlijk wel flexers ingezet moeten worden. 
 

Gesprek met de gemeente 

Van de Participatieraad Sociaal Domein van de gemeente Soest heeft ’t Fierhuis een 

uitnodiging ontvangen om met hen in gesprek te gaan over het onderwerp “Zorgen voor 

elkaar”. Bewoners (Joyce, Wendy), begeleiding (Annemieke), vertegenwoordigers (Gonny) 

en bestuur (Jan Maarten en Edith) waren namens ’t Fierhuis aanwezig. Onder andere het 

gemis van een ontmoetingsruimte (zoals de Klepper) is aangekaart en ook de veiligheid op 

het winkelcentrum. Jan Maarten kent de wijkagent en zal hem vragen een keer in ’t Fierhuis 

met de bewoners te komen praten. Een verslag van de bijeenkomst volgt.  

Inventarisatie gebruik beeldmateriaal 
 
Edith heeft aan vertegenwoordigers opnieuw een oproep gedaan te reageren. 
 
Nieuwsbrief 
Helen en Marijn hebben het op zich genomen om regelmatig een nieuwsbrief te verzorgen 
die verstuurd wordt naar RvV, brussengroep en begeleiding. De eerste hebben jullie 
inmiddels ontvangen. Dank aan beiden voor deze prachtige uitgave.  
 


